
S p r z w o z d a n i  e 
 

Burmistrza Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny z realizacji uchwał Rady Miejskiej 
za okres od 29 października do 25 listopada 2004 roku. 

 
 

Na Sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października br. podjęto 9 uchwał z czego 8 uchwał 
wdroŜono do realizacji. Realizacja uchwały dotyczącej wniesienia części majątku gminy na 
kapitał zakładowy PWiK spółka z o.o. będzie przedmiotem ponownych obrad na dzisiejszej 
Sesji RM. 
 
W okresie od ostatniego sprawozdania wydałem miedzy innymi zarządzenia dotyczące: 
- powołania zespołów spisowych oraz zasad przeprowadzenia inwentaryzacji, 
 
- przeprowadzenia powszechnej, przymusowej akcji odszczurzania na terenie Gminy               

i Miasta, 
 
- powołania komisji przetargowych dla przeprowadzenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na zbycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych połoŜonych         
w obrębach Dębieńsko i Czerwionka, 

 
- ustalenia  i przyznania diet dla członków Obwodowych Komisji Wyborczych nr 1 i 2 

powołanych dla przeprowadzenia wyborów powszechnych członków Rady Dzielnicy 
Czerwionka-Karolinka i Sołtysa sołectwa KsiąŜenice w dniu 14 listopada 2004 r. 

 
- ustalenia stawek wywoławczych do przetargu na lokale uŜytkowe w budynkach 

administrowanych przez Zakład GKiM, 
 
- prowadzenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2004/2005 na terenie Gminy i Miasta 
 
- wydzierŜawienia gruntu w obrębie Bełk przy ul. Głównej (przedłuŜenie okresu 

dzierŜawy), 
 
W okresie od ostatniej Sesji wydałem 3 zarządzenia w sprawie zmian w budŜecie i układzie 
wykonawczym budŜetu. 
Dokonane zmiany obejmowały: 
- zwiększenie per saldo dochodów i wydatków w związku ze zmianą dotacji celowych             

z budŜetu państwa na łączną kwotę 264.613 zł 
 
- przeniesienia  środków z rezerwy budŜetowej na sfinansowanie zadań zgodnie                      

z decyzjami Rad Dzielnic: Leszczyny Stare, Dębieńsko i Czuchów a takŜe Rad Sołeckich: 
Stanowic, Bełku na łączna kwotę 39.300 zł 

 
- wprowadzenia finansowania dodatkowych zadań w ramach środków zapisanych                  

w budŜecie poprzez przeniesienie wydatków między paragrafami w ramach działów                
i rozdziałów klasyfikacji budŜetowej na kwotę 2.636 zł, 
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 Pragnę ponadto poinformować, Ŝe w dniu 8 listopada br. podpisałem Zarządzenie o przyjęciu 
opracowanego, zgodnie z wymogami ustawy o finansach publicznych, projektu uchwały 
budŜetowej na rok 2005 wraz z objaśnieniami i Informacją o stanie mienia komunalnego wg 
stanu na dzień 30.09.2004 r. 
Zgodnie z tym zarządzeniem projekt uchwały budŜetowej został przesłany do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania oraz na ręce Przewodniczącego 
Rady Miejskiej z jednoczesną prośbą o dostarczenie go wszystkim  Radnym. 
 
Podjąłem po konsultacji z członkami Zespołu doradczego decyzje i ustalenia dotyczące 
między innymi: 
 
- skierowałem na Komisję Sportu, Turystyki i Rekreacji do analizy pismo Zarządu KS 23 

„Górnik” Czerwionka w sprawie sytuacji finansowej Klubu, 
 
- wyraziłem zgodę na zmianę treści porozumienia pomiędzy Gmina a PWiK dotyczącego 

utrzymania kanalizacji na osiedlu „Karolinka”, 
 
- zaakceptowałem wniosek o zorganizowanie przetargu nieograniczonego na utrzymanie 

przystanków autobusowych w 2005 r. 
 
- dokonałem ponownej analizy stawek za dzierŜawę gruntu dla garaŜy blaszanych  

ustawionych  na osiedlu w dzielnicy  Czerwionka obniŜając stawkę od miesiąca grudnia      
z 2,5 zł za 1 m2   do   1,50 zł za 1 m2, 

 
- wyraziłem zgodę na rozłoŜenie zadłuŜenia czynszowego na raty najemcy lokalu 

uŜytkowego przy ul. Broniewskiego 8, 
 
- wyraziłem zgodę na obniŜenie czynszu dzierŜawnego w okresie  I kwartału 2005 r. dla 

dzierŜawcy terenu w Bełku przy ul. Głównej, 
 
- dokonałem analizy dokumentów, które winne być przedstawione Wspólnotom 

Mieszkaniowym w związku z przygotowaniem do realizacji zadania: likwidacja 
ogrzewania piecowego na osiedlu Leszczyny, 

 
- skierowałem pod obrady Rady Miejskiej projekty uchwał znajdujące się w porządku 

obrad dzisiejszej  Sesji RM, 
 
W okresie sprawozdawczym Kierownictwo Urzędu wzięło udział w naradach i spotkaniach        
z których na szczególną uwagę zasługują: 
 
- narady robocze  związane z przygotowaniem do realizacji zadania: likwidacja ogrzewania  

piecowego na osiedlu Leszczyny, 
 
- rozmowy z udziałem Starosty Rybnickiego, przedstawicielami Państwowej StraŜy 

PoŜarnej oraz Komendy Miejskiej Policji w Rybniku w sprawie utworzenia wspólnego 
posterunku PSP oraz Pogotowia Ratunkowego, 
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- posiedzenie Zarządu Związku Gmin Zlewni Rzeki  Bierawki ustalające plan pracy, który 
zostanie przedstawiony na Zgromadzeniu w miesiącu grudniu, 

 
Przedstawiciele Kierownictwa Urzędu wzięli udział w imprezach i spotkaniach 
środowiskowych z których naleŜałoby wymienić: 
 
- obchody Narodowego Święta Niepodległości z udziałem członków Miejskiego Koła 

Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej oraz Byłych Więźniów Politycznych 
 
- wystawę kanarków i ptaków  egzotycznych zorganizowaną przez  Polski Związek 

Hodowców oraz MOK, 
 
- spotkanie w Wiejskim Domu Kultury w Szczejkowicach pszczelarzy podsumowujące  

mijający rok, 
 
- wystawę gołębi rasowych, królików i drobiu ozdobnego zorganizowaną przez 

Stowarzyszenie Miłośników Drobnego Inwentarza w Knurowie z udziałem hodowców          
z terenu Gminy i Miasta, 

 
- Międzynarodową Konferencję Literacką Śląsk-Małopolska-Morawy w ramach programu 

„Dialog Regionów” zorganizowaną przez MOK, 
 
- II Gminno-Miejski Przegląd „Z piosenką i tańcami po Europie” zorganizowany przez 

Dyrekcję Przedszkola nr 10 im. Juliana Tuwima, 
 
Ponadto przeprowadzono wybory bezpośrednie Rady Dzielnicy Czerwionka-Karolinka, 
Sołtysa KsiąŜenic, wybory uzupełniające do Senatu a takŜe wybory rad dzielnicowych, 
sołtysów i rad sołeckich. Przed nami pozostałe wybory w sołectwie Przegędza i KsiąŜenice 
(Rada Sołecka) w dzielnicach Czuchów i Dębieńsko oraz wybory Zarządów Dzielnic. 
 
Chciałbym równieŜ złoŜyć krótki raport dotyczący działań Urzędu przy usuwaniu awarii 
elektrycznych spowodowanych huraganowym wiatrem w dniu 19 listopada br. 
 


